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Pan
Andrzej Romaniak
Przewodniczący
Rady Miasta Sanoka

DoĘczy: odpowiedź na interpelację radnego Sławomira Miklicza z dn.27.02.23 r. w sprawie podziału Środków

finansowych w rozdzia\ę 75075 - Promocja jednostek samorządu terytorialnego

Ad. 1. Wydatktw rozdzia\ę 75075 zostńy zaplanowane na podstawię analtzy rzeczywistych
potrzeh promocyjnych z uwzg|ędnieniem syfuacji budzetu na rok 2023, w którynr wydatki
bieżącerosnąniepokojąco w stosunku do dochodów. Wydatki zap|anowane w tymże rozdziale
są więc ogranlczone do niezbędnego minimum. Srodki finansow ę z rozdziału 7 507 5 będą
wydawane zgodni e z planem opracowanym przęz Biuro Burmistrza Miasta. Podczas prac nad

budzetem pp. Radni - także Pan Radny Sławomir Miklicz - otrzymalt wykaz wydatkow
planowanych na poszczęgólne zadania i zaakceptowali te zadania, a następnie, na Pana
wniosek, przenieśli 150 000 zł na inwestycje. Po decyąi Rady w budzecie na Promocję
jednostek samorządu terytorialnego pozostało ostatecznie 279 000 zł i te Środki są
wykorzystywane na zadanta wyszczęgólnione w zńączonej przęz Pana Radnego tńeli.
Składając wniosek o przelxesienie 150 tys. złotych z rozdziału 75075 t przeznacze,niu tych
środków na inwestycje, zapewne brał Pan pod uwagę rezygnację z pełnego spektrum
zaplanowanych dzińńpromocyjnych, mając jednocześnie świadomośó, że rezygnacja będzie
dotyczył,a promocj I poprzez sport w planowanym zakresie. Nie jest bowiem mozliwe
ograniczenie wydatkow na pozostał ę zadania, których koszty zostały oszacowane na poziomie
minimum.

Ad. 2 Taka decyzja jeszcze nie zapadła.

Ad. 3. W trakcle przygotowywania budzetu odbywa się wiele spotkań i rozmów, takŻe
telefonic znych, pomiędzy pracownikami Urzędu Miasta a przedstawicielami Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Rzeszowie. RIO sugeruje rozwiązania, które sądla budzetu korzystne. Moja
wypowie dź, cytowana przez Pana Radnego , miŃa na celu podkreślenie odpowiedzialności
Radnych za budżet miasta, ponieważ decyzje Rady w zwlązlu z wydatkami na Promocję
jednostek samorządu terytorialnego były zbtężne z opiniami przedstawicieli RIO w tym
obszatzę.
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